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سرمقاله

ظرفیت های جهانی شدن
ادامه از صفحه یک

برای این که بتوانیم مواجه صحیحی با پدیده 
جهانی شدن داشته باشیم ابتدا باید این پدیده 
را بپذیریم و بدانیم در دنیای امروز به واسطه 
پیشرفت تکنولوژی و از آن مهم تر گسترش و 
امری  شدن  جهانی  پدیده   ، ارتباطات  سرعت 
ناگزیر است و شاید بهترین روش برای مواجه 
اصولی با پدیده جهانی شدن را ادوارد سعید در 
کتاب شرق شناسی خود گفته باشد ، به گفته 
ادوارد سعید غربی ها زمانی توانستند به شرق 
تسلط یابند که فرهنگ شرق را به خوبی مطالعه 
پیدا  از فرهنگ شرق  کردند و شناخت کاملی 
کردند و تنها راه مقابله آن است که فرهنگ و 
ارزش های خود را کامل بشناسیم و به آن ها 

اشراف داشته باشیم. 
اگر می خواهیم در پدیده جهانی شدن دچار 
استحاله فرهنگی و همچنین هژمونی فرهنگی 
نشویم و بالعکس بتوانیم به تعاملات و تبادلات 
فرهنگی برسیم راهی جز این که زیر ساخت های 
لازم را فراهم بیاوریم نداریم ، اما پرسش های 
اساسی که مطرح می شوند آن است که  آیا تا 
به امروز توانسته ایم به این مهم دست بیابیم 
و از ظرفیت ها و پتانسیل های پدیده جهانی 
شدن بهره ببریم؟ با توجه به  وجود نهاد ها و 
سازمان های فراوان فرهنگی در کشور چه میزان 
برای شناساندن فرهنگ و ارزش های کشورمان 
به آحاد مردم تلاش اصولی و صحیح شده است 
و چه استراتژی های مشخصی  در این مسیر 
دنبال شده است ؟چه میزان از  ظرفیت های 
بسیار بزرگ فرهنگی  و تاریخی  کشورمان در 
از دیپلماسی فرهنگی به جای  جهت استفاده 

دیپلماسی سیاسی  بهره برده ایم؟ 

خبر

اخبار

آقای صداوسیما! گناه دارند این 
مجری های طفلکی

چون  ها،  »مجری  نوشت:  مهاجری  محمد 
الان در سن تکلیف! هستند، احساس تکلیف 
اما  می دهند،  انجام  را  شما  خواسته  می کنند 
چندصباح دیگر که به سن بلوغ برسند می فهمند 
کسانی  چه  عامل  و  رفته  سرشان  کلاهی  چه 
نخواهند  دعا  تان  در حق  دیگر  آنگاه  بوده اند. 
کرد، آقایان مدیران صداوسیما! گناه دارند این 

طفلکی ها.«
محمد مهاجری فعال سیاسی اصولگرا در طی 
ماجرای  به  خود  تلگرامی  کانال  در  یادداشتی 
ورود مجری های صدا و سیما به مسائل سیاسی 

پرداخت، در این یادداشت آمده است:
آقای صداوسیما! گناه دارند این مجری های 

طفلکی
چندسالی است صاحبان شبکه های تلویزیون، 
چون جرات ندارند خودشان با فلان شخص و 
موضوع وارد چالش شوند، این بار را انداخته اند 
گردن مجری هایی که از بین جوانک های کم سن 

و سال و بی تجربه و بی تدبیر انتخاب شده اند.
مجری ها را شیر می کنند تا روی آنتن تلویزیون 
مثلا به این و آن تکه بیندازند و علیه فلان چهره 
متلک بگویند تا دل کسانی که خودشان جرات 
ندارند بر صفحه تلویزیون ظاهر شوند، خنک 

شود.
این کار، نه چیزی به شان صداوسیما اضافه 
کار  از  را  این رسانه محترم  نه مدیران  می کند 

ناپسندی که انجام می دهند مبرا می سازد.
صداوسیما اگر همان آدم های اصلی پایداریچی 
و تندرو و بداخلاق و ... را بیاورد روی آنتن و 
مراتب  به  کند،  پخش  را  همان ها  فحش های 
کارش شرافتمندانه تر است از اینکه جوان های 
خام و کم تجربه را برای مدتی به فحاش نیابتی 
تبدیل کند و یکی پس از دیگری تاریخ مصرف 

شان تمام شود.
مجری ها، چون الان در سن تکلیف! هستند، 
احساس تکلیف می کنند خواسته شما را انجام 
می دهند، اما چندصباح دیگر که به سن بلوغ 
برسند می فهمند چه کلاهی سرشان رفته و عامل 
چه کسانی بوده اند. آنگاه دیگر در حق تان دعا 
آقایان مدیران صداوسیما! گناه  نخواهند کرد، 

صدور حکم انتصاب استاندار البرز از 
سوی پزشکیان

رئیس جمهور با عنایت به پیشنهاد وزیر کشور و 
به استناد رأی هیئت وزیران، آقای مجتبی عبداللهی 

را به عنوان استاندار البرز منصوب کرد.
به گزارش ایسنا، مسعود پزشکیان نظر به تعهد، 
تجارب و سوابق آقای مجتبی عبداللهی، با صدور 
حکمی وی را به عنوان استاندار البرز منصوب کرد و 
از او خواست با استفاده بهینه از تمامی ظرفیت های 
متخصص  و  مومن  جوانان  خصوص  به  استان 
تولید  جهش  بسترهای  نمودن  فراهم  به  نسبت 
و رشد اشتغال، جذب سرمایه گذاری و گسترش 
زیرساخت های اقتصادی و نیز ارتقای نظم و امنیت 

با تاکید بر مزیت های استان مجدانه اهتمام ورزد.
متن حکم رئیس جمهور به شرح زیر است؛

بسم الله الرحمن الرحیم
جناب آقای مجتبی عبداللهی

با عنایت به پیشنهاد وزیر محترم کشور و به 
 ۱۴۰۳ ماه  بهمن   ۷ مورخ  جلسه  مصوب  استناد 
هیئت محترم وزیران، نظر به تعهد، تجارب و سوابق 
جناب عالی، به موجب این حکم به عنوان »استاندار 
البرز« منصوب می شوید. امید است با اتکال به 
اساسی،  قانون  چارچوب  در  و  متعال  خداوند 
اهداف سند چشم انداز، سیاست های کلی مصوب  
مقام معظم رهبری )مد ظله العالی(، برنامه هفتم 
پیشرفت و با رعایت منشور اخلاقی کارگزاران دولت 
»وفاق ملی« با استفاده بهینه از تمامی ظرفیت های 
متخصص  و  مومن  جوانان  خصوص  به  استان 
تولید  جهش  بسترهای  نمودن  فراهم  به  نسبت 
و رشد اشتغال؛ جذب سرمایه گذاری و گسترش 
زیرساخت های اقتصادی و نیز ارتقای نظم و امنیت 
با تاکید بر مزیت های استان مجدانه اهتمام ورزید.

توفیقات روزافزون آن جناب را در انجام شایسته 
وظایف، افزایش رضایت و سرمایه اجتماعی دولت 
در مسیر ت حقق عدالت از درگاه خداوند سبحان 

خواستارم.

دبیر اشراف فرمانده کل سپاه خبر داد
سامانه های موشکی، پدافندی 
و شناورهای گشتی رزمی سپاه 

رونمایی می شود
از  پاسداران  سپاه  اشتر  مالک  جشنواره  دبیر 
رونمایی بخشی از سامانه های موشکی و پدافندی 
و استحکامات سپاه و نیز نمایش شناورهای گشتی 

رزمی برای نخستین بار خبر داد.
در  بزم شاهی  حمید  سردار  ایسنا،  گزارش  به 
نشست خبری با نمایندگان رسانه ها به مناسبت 
اشتر  مالک  جشنواره  چهاردهمین  برگزاری 
سپاه  به عنوان  ما  اینکه  بیان  با  پاسداران،  سپاه 
پاسداران زیرپای مردم بال خدمت را می گشاییم و 
خدمت گزاریم و در برابر دشمن سینه سپر می کنیم، 
اظهار کرد: ما به عنوان بازوی توانمند دولت ها فارغ 
از گرایش های سیاسی که هر دولت می تواند داشته 
باشد خود را یار و یاور آن ها می دانیم، چون برآمده 

از رأی مردم هستند.
سپاه بازوی توانمند دولت ها فارغ از گرایش های 

سیاسی
شهرسازی  و  راه  حوزه  در  ما  داد:  ادامه  وی 
به عنوان یکی از مهمترین و ملموس ترین جلوه های 
زندگی مردم، به ویژه در سال ۱۴۰۲، ۵۴۲ کلیومتر 
راه آهن در مناطقی از جمله سیستان و بلوچستان 
را عملی کردیم و ۶۴ کیلومتر خط مترو و چندین 
ایستگاه مترو را راه اندازی کردیم. سردار بزم شاهی 
افزود: ما در حوزه سدسازی و عملیات آب رسانی 
هم اقدامات متعددی انجام دادیم. زه کشی اراضی 
کشاورزی و احداث و توسعه پنج بندر و ۱۶ پست 
اسکله دریایی از دیگر اقدامات سپاه است. دبیر 
به  با اشاره  اشراف فرماندهی کل سپاه همچنین 
روند شکل گیری این بخش در سپاه، یادآور شد: 
از اواسط دهه ۷۰ موضوع اشراف فرماندهی از سوی 
فرمانده کل قوا پایه گذاری شد و در سال های بعدی 
نیز توسعه یافت. سازوکار اشراف با گزارش گیری 
مستمر انجام می شود و در طول سال، چهار کارنامه 
برای تمامی رده ها صادر می شود که هرکدام بین ۱۰ 
تا ۶۰ بخش دارد. وی گفت: بر این اساس عملکرد 
سازمانی سپاه به صورت دقیق و بر اساس ۱۳ هزار 
شاخص بررسی و عملکرد بخش های مختلف سپاه 
بر اساس این شاخص ها ارزیابی می شود. جشنواره 
که  است  رده هایی  از  تقدیر  برای  اشتر  مالک 

به عنوان رده برتر برگزیده شده اند.

مسعود پزشکیان و محمدرضا عارف به اتفاق هیئت 
دولت چهاردهم در آستانه چهل و ششمین سالگرد 
پیروزی انقلاب اسلامی با حضور در حرم بنیانگذار فقید 
امام )ره( تجدید میثاق  آرمان های  با  انقلاب اسلامی 

کردند.
خمینی  حسن  سید  حجت الاسلام  مراسم  این  در 

تولیت آستان مقدس امام خمینی )ره( حضور داشت.
خودمان،  به  باید  اینکه  بر  تاکید  با  رییس جمهور 
کنیم  باور  و  کنیم  اتکا  توانمندی هایمان  و  مردم مان 
چیزی از غربی ها کمتر نداریم، تصریح کرد: به دست 
گرفتن مراکز تعلیم و تربیت خصوصا دانشگاه ها، باید 
ملاک کار قرار گیرد. خدا کمک کند تا شرمنده امام 

نشویم.
به گزارش ایسنا، مسعود پزشکیان در مراسم تجدید 
بیعت اعضای هیئت دولت با آرمان های امام راحل در 
حرم بنیانگذار جمهوری اسلامی ایران با قرائت بخش 
باید  که  راهی  )ره(، گفت:  امام  از وصیت نامه  هایی 
برویم همان راهی است که امام جلوی پایمان قرار داده 

است.
وی در ادامه با قرائت بخش هایی دیگر  از وصیت نامه 
امام راحل، یادآور شد که امام در وصیت نامه خود به 

موارد بسیاری تاکید دارند.
رییس جمهور در ادامه با بیان اینکه  نهج البلاغه بعد 
از قرآن بزرگترین کتاب رهایی بخش بشر است، تصریح 
ائمه معصومین  از  کتاب  این  که  ما مفتخریم  کرد:  
ماست. تشکیل حکومت عدل یکی از ابعاد این کتاب 
است. می خواهیم مقاصد قرآن و سنت را پیاده کنیم. 
حضرت علی)ع( در نهج البلاغه بر وحدت، انسجام و 
اطاعت از خدا و رسول و همدلی و برادری تاکید دارند.

وی با تاکید بر اینکه رمز بقای امروز امید و توکل 
است، اظهارکرد: قسط و عدل و جلوگیری از ستم و 
حکومت جابرانه و آزادی بر معیار عقل و استقلال و 
خودکفایی، محدود به یک دوره تاریخی نیست، بلکه 
به همه زمان ها تعلق دارد و دین هم متعلق به همه 
تاریخ منسوخ  و کتاب در طول  بشریت است. عقل 
و محدود نمی شوند. ما گرفتار این هستیم که اشکال 
می گیرند در حالی نمی دانند که ما در حال انجام چه 
کاری هستیم. نباید بی خود برای مردم اشکال تراشی 

کرد.
پزشکیان ادامه داد: دانستن قدر ملت و خدمت گذاری 
به محرومان و مستعضفعان توسط مجلس و دولت 
همواره مورد تاکید امام امت بود. توطئه ها به دنبال 
ایجاد تفرقه بین توده های مردم با روحانیت و مسوولان 
است. به خودمان، مردم مان و توانمندی هایمان باید 
اتکا کنیم و باور کنیم چیزی از غربی ها کمتر نداریم. به 
دست گرفتن مراکز تعلیم و تربیت خصوصا دانشگاه ها، 
باید ملاک کار قرار گیرد. خدا کمک کند تا شرمنده امام 

نشویم.
رییس جمهور در ادامه تصریح کرد: وصیت امام)ره( 
فراموش  مستضعفان  که  بود  این  مجریه  قوه  به 
نرود.  یادشان  را  مردم  پشتیبانی  و مسوولان  نشوند 
امام بر پرهیز از نژادپرستی و دادن دست برادری به 
مسلمانان در کشورهای مسلمان، تاکید کردند. ایشان 
بر برادری و برابری مسلمانان تاکید داشتند. عده ای 
مرتبا شکایت می کنند، اما کمک نمی کنند در حالی که 
امام می فرمودند باید به جای شکایت کردن  از دولت 
حمایت کرد و به او کمک کرد. امام در عین حال تاکید 

داشتند مشکلات یک شبه حل نمی شود.
پزشکیان در ادامه گفت: توصیه بر وحدت، انسجام 
و یکدلی برداشتی است که بنده از وصیت نامه امام 
کتاب  برای  را  کتاب  که  است  این  ما  داشتم. مشکل 

دستورات  طبق  کردن  زندگی  برای  نه  می خوانیم، 
با  ،وقتی  بودم  دانشگاه  که  زمانی  آن.  فرمایشان  و 
دانشجویان می خواستیم با هم بحث کنیم اول درباره 
جهانبینی و دیدگاه هایمان با هم بحث می کردیم. زمین 
و آسمان، حساب و کتاب دارد به همین دلیل به انسان 
تاکید دارد که بر اساس وزن هر شخص با آن برخورد 
شود. ما باید بیدار شویم تا بر مبنای عدالت و حق رفتار 
کنیم و حقوق کسی را ضایع نکنیم. متاسفانه کتاب 
را می خوانیم اما خارج از قسط و عدل و میزان عمل 

می کنیم.
پزشکیان گفت: در کنار مرقد امام بزرگوار یادآوری 
می کنم که این مردم هستند که ما را به این جا رساندند. 
تاکید می کنم مشکلات و گرفتاری هایمان را با تلاش، 
یاری یکدیگر، پشیبانی مردم بزرگوار و راهنمایی های 

رهبر بزرگوار از سر راه بر می داریم.
مردم از شما انتظار شجاعت در تصمیم گیری دارند

اسلامی  جمهوری  بنیانگذار  مقدس  آستان  تولیت 
از  دولت(  هیات  و  )رییس جمهور  شما  گفت:  ایران 
مردمی رای گرفتید که از شما انتظار تخصص، توکل و 

شجاعت در تصمیم گیری دارند.
المسلمین سید  و  ایسنا، حجت الاسلام  گزارش  به 
به  که  دولت  اعضای هیئت  در جمع  حسن خمینی 
انقلاب  پیروزی  سالروز  ششمین  و  چهل  مناسبت 
و  شده  حاضر  راحل  امام  مطهر  حرم  در  اسلامی 
گفت:  کردند،  میثاق  تجدید  ایشان  آرمان های  با 
حضور صمیمانه برادر عزیزم دکتر مسعود پزشکیان 
رییس جمهور و اعضای هیئت دولت در جوار بارگاه امام 
بزگوار و ایام دهه فجر انقلاب اسلامی را گرامی می دارم 
شهدای  و  عظیم الشان  امام  برای  متعال  خدای  از  و 
دولت که طی چهل و چند سال گذشته منشاء خدماتی 
بودند و به ویژه برادر از دست رفته مان آقای رییسی 
که جایش خالی است، از خدای متعال علو درجات را 

مسئلت دارم.

وی در ادامه با بیانت اینکه قرآن کریم مبین خوبی 
است برای عاقبت انسان و آموختن زندگانی، گفت: در 
قرآن قسم خوردن ها معانی زیادی دارد. مفسران تاکید 
دارند مسئله به قدری روشن است که احتیاج به قسم 
ندارد. به شفق، شب و ماه قسم می خورد. مفسران 
در تفسیر قسم به شفق، شب و ماه می گویند زندگی 
انسان از آغاز خلقت تا زمان مرگ و قیامت و قرار گرفتن 
تحت رحمت خدا، دائما در حال دگرگونی است و دائما 

تغییر می کند.
تولیت مرقد بنیانگذار جمهوری اسلامی ایران ادامه 
داد: آیه مذکور هم پیامبر و هم همه انسان ها را شامل 
می شود. حال خوش پیامبر در مدینه و حال بدش در 
مکه در این آیه نشان از تغییرات حالی و روحی پیامبر 
و همه انسان هاست. حال دوران گر دو روزی بر مراد 
ما نگشت/ دائما یکسان نباشد حال دوران، غم مخور. 
یک روز خوشیم و یک روز ناخوشیم. باید همه چیز را به 

دست خدای سبحان سپرد.
سید حسن خمینی ادامه داد: خداوند عظیم در آیه 
دیگر به مضمون بیان می کند تا خودتان کاری نکنید، 
تغییری اتفاق نمی افتد. باید تغییر و تلاش کنیم. این 
تغییر می تواند از هر نقطه ای شروع شود البته شرط 
یک  قول  به  است.  انسان  درون  در  تغییر  آن  اولیه 
شهید دفاع مقدس" تا بر سیم خاردار دلت پا نذاری از 
روی سیم خاردار دشمنت نمی توان عبور کنی". باید از 
منیت ها و هوای نفسمان عبور کنیم. بعد از پاکسازی 
و شستن دلها باید به تغییر جهان پرداخت تا مشمول 

لطف خداوند شد.
وی ادامه داد: مقام معظم رهبری می فرمایند انقلابی 
بودن به معنای دور ریختن خرد و تخصص نیست. ما 
باید از همه وجوه عقلانی استفاده کنیم. روزی رفتار ما 
عقلانی است که بتوانیم همه داشته های علمی، خرد، 
فناوری و فکر بشری را به کار بگیریم و جمع بندی کنیم، 

آن وقت می توانیم به خدا توکل کنیم.

وی اضافه کرد: قسمت های زیادی از کارها در اختیار 
ما  مسوولیت  حوزه  در  که  جایی  در  اما  نیست،  ما 
نیست. در هر حوزه ای که تلاش می کنیم باید به این 
بعد توجه زیادی کرد. تنها شعار، یا یک شعار مهم دکتر 
پزشکیان در انتخابات که مهمترین وعده ایشان بود این 
بود که قرار است کارها در هر رشته ای  به کارشناسان 
سپرده شود. به دوستان توصیه می کنم کتاب ارزشمند 
دکتر ظریف »پایاب شکیبایی« را بخوانند، کتاب بسیار 
ارزشمندی است. این مجموعه آن وقت است که ما را 

به تغییر رهنمون می کند.
اسلامی  جمهوری  بنیانگذار  مقدس  آستان  تولیت 
ایران یادآور شد: امام روز ۱۲ بهمن وقتی به تهران وارد 
شدند، تمام خرد جمعی آن روزگار را به خدمت گرفتند. 
جمع حاضر که از امام متوکل تر نبودیم. امام برای پرواز 
انقلاب استخاره نکردند. شاید ما لحظه آخر می گفتیم 
سر کتاب باز کنیم. ایشان در یک عملیات نظامی هم 
استخاره نمی کردند، بلکه تاکید می کردند عقل تان را 

بکارگیرد و خداوند کمک می کند.
سید حسن خمینی افزود: تخصص، توکل و شجاعت 
فرق علی)ع( و  باید ضمیمه تصمیمات کشور شود. 
معاویه این بود که علی)ع( برای خدا جنگید و معاویه 
شدن  متمایز  موجب  که  چیزی  آن  شیطان.  برای 
امام)ره( از سایر مراجع و علما شد، فقه یا عرفان ایشان 
نبود هر چند که امام در قله فقه و عرفان بود، بلکه 

شجاعت امام بود.
وی خطاب به رییس جمهور و اعضای هیات دولت 
یادآور شد: شما از مردمی رای گرفتید که از شما انتظار 
تخصص، توکل و شجاعت در تصمیم گیری دارند. مردم 
سرمایه شجاعت را در رییس جمهور دیدند و به ایشان 
رای دادند و ایشان هم در این روزگار سخت بار سختی 
را به دوش می کشد و از خدا می خواهم توفیق مضاعف 
به ایشان داده شود. نباید از فراز و فرودها ترسید، دنیا 

همینطور است.

معاون حقوقی رئیس جمهوری با بیان اینکه همسویی برخی رسانه 
های صهیونیست، سلطنت طلب ها و منافقین با برخی در داخل علیه 

ظریف گفت: ظریف از افتخارات ما و در صف قهرمانان ملی است.
به گزارش ایرنا، مجید انصاری شامگاه جمعه ۱۲ بهمن در برنامه 
گفت وگوی ویژه خبری حضور یافت. وی در این برنامه در واکنش به 
پرسش مجری بدون ذکر نام معاون راهبردی رئیس جمهوری مبنی بر 
انتصاب برخی افراد و اظهار نظر آنان در اجلاس های بین المللی اخیر 
اظهار کرد: نام دکتر ظریف که مانند برخی افراد دیگر قاچاق نشده 
است از او نام ببرید. صحبت های دکتر ظرف را در اجلاس داووس 
ببینید؛ مجموعه را ببینید نه آنچه گزینشی مخالفان وی منتشر می 

کنند.
وی تصریح کرد: ظریف در آنجا افتخار آمیز برخورد کرد؛ از دید من 
اگر این غبارها و تنگ نظری ها کنار برود حتما در کنار دیگر شخصیت 
های ملی ما، ظریف از افتخارات و قهرمانان ملی خواهد بود. همچنان 
که خاتمی و کروبی عزیز و دیگرانی، عزیزان ما خواهند بود که بعضا 

در بی مهری هستند.
معاون حقوقی رئیس جمهور تاکید کرد: خواهش می کنم در این 
برنامه ها با مردم صحبت کنید؛ از مخالفان دکتر ظریف هم دعوت 
می کنم کتاب آقای نتانیاهو را بخوانند؛ ببینید او از ظریف به عنوان 
دشمن شماره یک اسرائیل نام می برد که اسرائیل و نتانیاهو را بیچاره 

کرده است.
انصاری عنوان کرد: ظریف کاری کرد که در سند برجام ترامپ گفت 
وی کلاهی سر آمریکا گذاشته که در تاریخ آمریکا چنین کلاهی سر این 

کشور نرفته است.
وفاق و بد اخلاقی ها

معاون حقوقی رئیس جمهوری یادآور شد: برنامه وفاقی که دکتر 
پزشکیان شروع کرده و شعار امام راحل و رهبر انقلاب هم بوده در 
عمل با این بداخلاقی ها نمی سازد؛ ابر و باد و مه و خورشید و فلک را 
به کار گرفتند که ظریف کنار پزشکیان نباشد. مشکلات کشور ظریف 
است؟ آیا او در اجلاس های جهانی بد حرف زده است؟ شما بروید 
صحبت های او را در اجلاس داووس کاملش را پخش کنید. من این 
صحبت ها را خواندم و در این برنامه حضور یافتم؛ افتخارآمیز صحبت 

کرده است.
داووس شرکت  در  که  است ظریف  جالب  کرد:  تصریح  انصاری 
کرد تندترین انتقادات و فحاشی ها از سوی رسانه های صهیونستی، 
منافقین و سلطنت طلب ها و ضد انقلاب خارج و برخی عزیزان در 
داخل همزمان علیه او شروع شد. خب این همزبانی و همزمانی در 

قبال یک عنصر ملی جای سوال ندارد؟
اف ای تی اف همه چیز نیست

وی توضیح داد: اف ای تی اف یک مانع در مسیر است؛ که اگر آنرا 

برنداریم مشکلات فراوان تر هست اما اینطور نیست که به اف ای تی 
اف بپیوندیم همه مشکلات حل شود.

معاون حقوقی رئیس جمهوری گفت: پیوستن به اف ای تی اف الان 
مطرح نیست؛ اشتباهی دارد صورت می گیرد؛ ما به دو کنوانسیون می 
خواهیم بپیوندیم که کل دنیا پیوسته در حالی که در اف ای تی اف 
۴۹ کشور عضو هستند. پس اف ای تی اف با این دو کنوانسیون فرق 
دارد و هرچه در این دو مجمع مطرح است پالرمو و سی اف تی است. 
با پذیرش این دو، ما بخشی از توصیه ها را انجام می دهیم و مسائل 
دیگر می ماند. اما شما اگر تحریم ها را نتوانید حل کنید اف ای تی اف 

حلال مشکلات نخواهد بود.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با اشاره به ایام الله دهه فجر 
بیان کرد: مردم ایران در سال ۵۶ و ۵۷ تقریبا به اتفاق یک حرکت 
خودجوش ملی و آزادی خواهانه را شروع کردند که تمام اقشار در آن 
سهیم بودند. همه مردم به دنبال تغییر بودند. ما یک مقدار در تبیین 

چرایی انقلاب کوتاهی داشته ایم.
وی ادامه داد: استقلال، آزادی و جمهوری اسلامی عصاره خواست 
مردم بود. مردم احساس می کردند که استقلال نداشتند و از همه 
جوانب کشور ما به بیگانگان وابسته بود. طبق نوشته های خود شاه در 
ساده ترین تصمیمات باید با آمریکا مشورت می کرد. ماموریت ایران 

این بود که خط مقدم دفاع از منافع غرب در غرب آسیا باشد.

در آستانه چهل و ششمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی صورت گرفت

تجدید میثاق دولت چهاردهم با آرمان های امام راحل
گروه سیاسی- رییس جمهور و اعضای هیئت دولت با استقبال حجت الاسلام سید حسن خمینی تولیت آستان مقدس امام خمینی وارد حرم ایشان شدند 

و با اهدای تاج گل با آرمان های ایشان تجدید میثاق کردند.

ظریف افتخار ما و در صف قهرمانان ملی استواکنش انصاری به سانسور نام ظریف توسط مجری تلویزیون:

وصیت امام)ره( 
به قوه مجریه 

این بود که 
مستضعفان 

فراموش نشوند 
و مسوولان 

پشتیبانی مردم 
را یادشان نرود. 

امام بر پرهیز 
از نژادپرستی 
و دادن دست 

برادری به 
مسلمانان در 

کشورهای 
مسلمان، تاکید 

کردند

مجلس  در  داشتن  اکثریت  مدعی  گرچه  اسلامی  انقلاب  فراکسیون 
برگزیند،  را  خود  دائم  رئیسه  هیات  نتوانسته  هنوز  اما  است  دوازدهم 

موضوعی که اختلاف درون فراکسیونی را جدی تر کرده است.
»به زودی«، »هفته آینده«، »در اسرع وقت«، این ها بخشی از قیدهای 
فراکسیون  دائم  رئیسه  هیئت  انتخابات  برگزاری  برای  که  است  زمانی 
انقلاب اسلامی گفته می شود اما هنوز هیچ خبری درباره آن نشده است. 
پیگیری ها درباره زمان دقیق برگزاری این انتخابات نیز به نتیجه نرسیده 

است.
یک فراکسیون موقت در مجلس دوازدهم

فراکسیون انقلاب اسلامی عنوانی که مختص به مجلس فعلی نیست و 
در مجالس اخیر نیز فراکسیونی با این عنوان در پارلمان شکل گرفته بود، 
هرچند ترکیب و اعضای آن گاه و بیگاه دستخوش تغییراتی می شد و گاهی 
نیز خود فراکسیون نیز با انشعاباتی همراه می شد، مجلس دوازدهم نیز 
این فراکسیون را به خود دیده و اولین جلسه آن در خرداد ماه تشکیل شد.
بر اساس تصمیمی که در آن جلسه گرفته شد، مقرر شد تا تشکیل 
نخستین جلسه مجمع عمومی، فراکسیون اکثریت مجلس دوازدهم با نام 
موقت »فراکسیون انقلاب اسلامی« و به ریاست موقت موسی غضنفرآبادی 
و عضویت ۱۷۸ نماینده فعالیت کند. نصرالله پژمانفر، رضا تقی پور، علی 
خضریان، حمید رسایی، محسن زنگنه، مالک شریعتی، جلیل میرمحمدی، 
محمدتقی نقدعلی و مجتبی یوسفی هم به عنوان ۹ نفر هیأت اجرایی 

موقت فراکسیون انقلاب اسلامی انتخاب شدند.
اما از خرداد ماه امسال تا به امروز که عمر خانه ملت، به ۸ ماه رسیده 
است، فراکسیون انقلاب اسلامی مجلس همچنان با هیات رئیسه موقت 

مدیریت می شود و خبری از برگزاری انتخابات هیات رئیسه دائم نیست.
از این نیز، احد آزادی خواه، عضو فراکسیون انقلاب اسلامی و   پیش 
موسی غضنفرآبادی که در حال حاضر رئیس موقت فراکسیون انقلاب 
این  برگزاری  با خبرگزاری خبرآنلاین خبر  و گو  اسلامی است در گفت 

انتخابات را داده بودند اما گویی حرف های خود را به فراموشی سپردند. 
پیگیری های خبرگزاری خبرآنلاین از نمایندگان مجلس نیز حکایت از این 
دارد که آنان هم از زمان برگزاری انتخابات هیأت رئیسه دائم این فراکسیون 

خبری ندارند.
پشت پرده برگزار نشدن انتخابات هیأت رئیسه دائم

اما ریشه این ماجرا به کجا باز می گردد؟ برخی خبرها حکایت از اختلاف 
در درون این فراکسیون دارد. فراکسیون انقلاب اسلامی مجلس دوازدهم 
و  یکدست  مجلس  مستقل  نمایندگان  مقابل  در  داشت  تلاش  گرچه 
منسجم ظاهر شود اما نگاهی به طیف سیاسی نمایندگان حاضر در آن از 
همان ابتدا حکایت از آن داشت که فراکسیون انقلاب اسلامی به مرور به 
انشعاب خواهد رسید، چه آنکه یک سر این فراکسیون به قالیبافی ها می 
رسید و سوی دیگر آن به تندروهای وابسته به شریان و جبهه پایداری. در 
این میان نمایندگان اصولگرایی نیز حضور دارند که متناسب با مسائل و 

موضوعات جاری در مجلس به این طیف ها نزدیک یا از آنها دور می شوند. 
برگزار نشدن انتخابات هیات رئیسه دائم فراکسیون انقلاب اسلامی و 
حتی تاخیر در برگزاری نخستین مجمع عمومی این فراکسیون را نیز باید در 
همین اختلافات جستجو کرد و البته خروجی این اختلاف نیز در نوع ورود 
اعضای این فراکسیون به مصوبات و تصمیمات مجلس هم مشهود است، 
چه آنکه آنالیز آرای اعضای فراکسیون به برخی لوایح و طرح ها و حتی 
اظهارات جسته و گریخته برخی نمایندگان عضو این فراکسیون نشان می 
دهد که برخی اعضا، این هیئت رئیسه موقت و تصمیمات آن را به رسمیت 
نمی شناسند. مانند آنچه در زمان بررسی کلیات لایحه بودجه در مجلس، 
رخ داد و به نام فراکسیون انقلاب اسلامی با سعید جلیلی جلسه ای برگزار 
شد اما موسی غضنفرآبادی، رئیس موقت فراکسیون انقلاب اسلامی گفته 
بود که؛ »از این جلسه اطلاع نداشته و حتی فراکسیون از مهمان دعوت 

نکرده است.«
به نظر می رسد اصولگرایان برای آشکار نشدن و حتی دامن نزدن به 
همین اختلافات که میان نمایندگان نزدیک به محمدباقر قالیباف و طیف 
های تندرو مجلس به خصوص بعد انتخابات ریاست جمهوری ایجاد شده 

است، نمی خواهند که انتخابات هیأت رئیسه دائم برگزار شود. 
برخی نیز پیش بینی می کنند تا قبل از اجلاسیه دوم انشعاب در این 
فراکسیون علنی تر شده و خرده فراکسیون هایی از دل این فراکسیون مدعی 

اکثریت شکل بگیرد و مسیر قالیبافی ها و تندروها جدا شود.

مسیر قالیباف و یارانش از پایداریچی ها جدا می شود؟
سایه انشعاب بر سر »فراکسیون انقلاب اسلامی«
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